
Fakulta: Ať je dál místem vědění a setkávání 

Jsem Věra Vávrová, studuji doktorát na pracovišti Německá a francouzská filosofie a mám naši 

fakultu ráda.  

Za poslední rok v Senátu jsem zjistila, že:  

Senát je důležitý stabilizační prvek fakulty. 

Zasedá v něm skupina zodpovědných a pracovitých lidí, kterým na FHS skutečně záleží. 

Je důležité, aby se nám společně podařilo zachovat fakultu takovou, jaká je a zlepšovat ji tím, 

že budeme navazovat na dosud vykonanou práci studentů stejně jako jejího vedení.  

Bude se volit nový děkan. Jistě. Ale to by nemělo být důvodem, proč se o pozici v Senátu ucházet.  

Proto budu považovat za důležité podporovat vytváření podmínek pro činnost, které 

se prostřednictvím fakulty věnujeme. Vytváříme prostředí, v němž se člověk může sám o sobě 

a společnosti hodně naučit. Nezáleží při tom, zda je zde studentem nebo učitelem. Fakulta je tak víc 

než budova a místnosti v ní. Je to společný prostor setkávání a důležitých výměn znalostí, 

zkušeností a radosti z nich. Ať už bude kdekoli a povede ji kdokoli, měla by takovou zůstat.  

P.S. Ať už kdekoli, pořád platí, že by v ní mělo být k dostání dobré kafe. Omlouvám se, že ho ještě 

nemáme.  

  


